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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη

ΘΕΜΑ: Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Υγείας για την κάλυψη θέσεων
παθολόγων στο Γενικό Νοσοκομείο Δράμας, μετά τις συνεχόμενες άγονες προκηρύξεις;

Κύριε Υπουργέ,
Τη Δευτέρα 27 Ιανουαρίου 2025 ολοκληρώθηκε η προθεσμία για την υποβολή αιτήσεων για την
πλήρωση τεσσάρων θέσεων ιατρών παθολόγων στο Γενικό Νοσοκομείο Δράμας και για ακόμη μια
φορά ο διαγωνισμός κατέστη άγονος.
Είχε προηγηθεί τον περασμένο Σεπτέμβριο ο χαρακτηρισμός του Γενικού Νοσοκομείου Δράμας ως
άγονο τύπου Α’ για τη χορήγηση οικονομικού κινήτρου προσέλκυσης ιατρών. Ακολούθησε σχετική
διαγωνιστική διαδικασία, με βάση τα νέα δεδομένα, η οποία όμως απέβη άκαρπη. Τον Δεκέμβριο το
Υπουργείο Υγείας προχώρησε και στη θεσμοθέτηση θεσμικών κινήτρων, τα οποία όμως, σύμφωνα με
τα αποτελέσματα του νέου διαγωνισμού, δεν ήταν αρκετά για να προσελκύσουν παθολόγους στο
Γενικό Νοσοκομείο Δράμας.
Επιπροσθέτως, σημαντική συμβολή για την προσέλκυση ιατρών στο Γενικό Νοσοκομείο Δράμας είχε
η αυτοδιοίκηση α’ και β’ βαθμού, καθώς ο Δήμος Δράμας διαθέτει ετησίως ποσό ύψους 36.000 ευρώ
και αντίστοιχα η Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης / Περιφερειακή Ενότητα Δράμας
ποσό ύψους 60.000 ευρώ, για την επιδότηση της στέγης και της σίτισης των παθολόγων που θα
ανταποκρίνονταν στην πρόσφατη προκήρυξη.
Όπως είναι γνωστό, στην Παθολογική κλινική του Γενικού Νοσοκομείου Δράμας έχει απομείνει μόνο
μία μόνιμη παθολόγος και οι υπόλοιπες θέσεις καλύπτονται με μετακινήσεις ιατρών από άλλα
Νοσοκομεία ή Κέντρα Υγείας, καθώς και από στρατιωτικούς ιατρούς. Η παράταση της
συγκεκριμένης κατάστασης, η οποία σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να θεωρηθεί λύση στο πρόβλημα,
προκαλεί δικαιολογημένα αίσθημα ανασφάλειας στους πολίτες.
Ενόψει των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:
Σε ποιες άμεσες ενέργειες πρόκειται να προβείτε ούτως ώστε να καλυφθούν οι θέσεις των παθολόγων
στο Γενικό Νοσοκομείο Δράμας, καθώς οι μέχρι τώρα πρωτοβουλίες απέβησαν άκαρπες με
αποτέλεσμα να καταγράφονται συνεχόμενες άγονες προκηρύξεις;
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